



Unit 26-0, Lot 44, Ground Floor, Block F, Ruang Pokok Kayu Manis, Damai Plaza Phase 4, 88300, Kota Kinabalu,Sabah. Tel : +60 88 - 413979/ 997 Fax : +60 88 - 413 992

Website: www.iworldtravel.com.my



DAY 1 Bandung 万隆

(L/D)

Arrival at HUSSEIN SASTRANEGARA Airport Bandung, you will be greeted by our tour guide. Transfer to local restaurant for lunch. After lunch shopping at **PASAR BARU** whole sale market, where you can find Batik Clothes, Silk, Baju Kurung (Women traditional dress), Telekung (Muslim prayers clothes), Saroong, local food products like Tempe Oncom, Pisang Sale (dried bananas) and keripik (Crisps / Crackers). Dinner at local restaurant, after dinner transfer to hotel free at leisure in Bandung.

抵达万隆国际机场,由当地专业导游接待,直接前往餐厅享用午餐。之后前往万隆传统新市集自由逛街,外有各种特色小吃零食摊贩,内部为服装鞋品商场,想找传统的印尼服饰也可在此逛逛。晚餐后前往酒店办理入住。

DAY 2 Bandung Full Day Tour 万隆一日游

(B/L/D)

Breakfast at Hotel, visit **FARM HOUSE**, amusement parks with European-style buildings, traditional Dutch costumes for rent & modern restaurant. Visit **LEMBANG FLOATING MARKET** at Bandung. Lunch provided at local restaurant. After lunch, shopping at **CIHAMPELAS STREET**. Dinner at local restaurant. After dinner back to hotel, free at leisure at Bandung.

游览**欧式庄园「Farm house」**,整个庄园充满深咖啡与白色相间的斜屋顶造型,充满欧式乡村的氛围。庄园内还有像新西兰霍比屯的房屋,你可在此拍照留念.接着前往**伦邦水上市场**.午餐后前往**奇佩拉斯牛仔街**自由逛街。晚餐后自由活动。

DAY 3 Bandung Full Day Tour 万隆一日游

(B/L/D)

Breakfast at Hotel. Visit surrounding area at Bandung such as **GEDUNG SATE** (photo stop), the governor for West Java's office situated in an Art Deco Building. Visit **ASIA AFRICA BUILDING** (photo stop) where the 1st Asia Africa congress was held. Lunch at local restaurant. After lunch visit **TANGKUBAN PERAHU Mountain**, a dormant volcano famous for its beautiful view and hot spring and the legend of Sangkuriang. Visit **SARI ATER HOT SPRING** picturesque hot spring, well known for the beneficial effects on the skin. Dinner at local restaurant, back to hotel, free at leisure at Bandung.

早餐后,游览**万隆省府大楼及亚非会议大厦**。之后参观**覆舟火山**,是印度尼西亚的活火山,也是爪哇境内唯一一座可以乘坐汽车直上火山口的火山。前往万隆萨里**阿特温泉店**,这里的温泉含有硫磺成分,对人体健康能起到一定的功效.

DAY 4 Full Day Ciwidey Tour 万隆高原一日游

(B/L/D)

Breakfast at Hotel. Visit **TEA PLANTATION**. After that we will invite you to have CIWIDEY TOUR by visiting **'Kawah Putih'** with its white crater, enjoying the beautiful scenery of White Crater which radiates a pale white color and can changes eerily with the light of the day. Lunch at local restaurant. After lunch visit **STRAWBERRY FARM**, guest can buy fresh strawberry there. After that will shopping at RUMAH MODE. Dinner at local restaurant. Free at leisure at Bandung.

早餐后, 游览茶园-金厚地毯是绿色的茶树, 并提供景观壮丽景色, 以及精美的新鲜空气。继续游览卡瓦普定火山湖 (Kawah Putih) 位于万隆以南 50 公里处, 是一座海拔 2430 米的天然火山湖, 印尼语中,











i-WOID travel & tours sdn.

Unit 26-0, Lot 44, Ground Floor, Block F, Ruang Pokok Kayu Manis, Damai Plaza Phase 4, 88300, Kota Kinabalu, Sabah. Tel: +60 88 - 413979/ 997 Fax: +60 88 - 413 992

Website: www.iworldtravel.com.my

Kawah 是"火山口"之意,火山湖的颜色会随着当天水里硫磺的集散度以及周边天气情况,蓝白、白色、绿 色和棕色之间变化。过后前往**草莓园**,游客们可观赏到绿油 油的田地,并一窥草莓的种植过程.

Bandung 万隆 - Transfer Out

Breakfast at Hotel. Shopping at KARTIKA SARI (for buy baked brownies and Banana Cjeese Bollen), free and easy at Bandung. Transfer to Bandung international airport for your flight back.

早餐后,自由活动。于指定时间集合于酒店大堂,前往万隆国际机场办理登机手续,返回甜蜜的家。

Note: *Extra charge MYR 50 per pax if visit Tangkuban Perahu on WEEKEND

All price quoted based in MYR

CATAGORIES	02~03	04~05	06~10	11~15	16~20	21~39	S.SUPPL
STANDARD	1585	1315	1225	1205	1140	1120	600
SUPERIOR	1645	1370	1280	1260	1240	1200	660
DELUXE	1820	1550	1460	1435	1420	1380	840

参加旅游团者必须有国际护照有效期由出发日期起最少 6 个月 Passport must have 6 months validity

备注: 团费依据机票、燃料、汇率之变动而调整。旺季另收附加费。由于季节变化产 生,行程次序均以当地接待单位作出适当的调整。班机之时间改变将以航空公司之最后 确定者为准。若航班时间有更改,一概损失于本社无关。行程内景点安排可能因当地开 放时间及交通情况而作不同次序安排,但绝不会因此而减少景点之参观。本公司保有最 后变更行程之权力, 不另行通知, 敬希体谅。

重要事项:

- 旅费包括来回各地机埸税,签证费(Malaysia passport)及导游和司机小费。"A" 开头的护照, 签证费另计. 签证须附上2张护照尺寸的彩色照片。
- 航空公司如果在团队出发前增加燃油附加费(YQ), 旅客须付燃油附加费之差额,
- 旅客自行购买旅游平安保险(本社可代办)。(由于天气关系或人为关系而导致 航班误机情况, 一切费用由旅客自负。旅客须购买旅游保险保障自己的利益。)
- 以信用卡付账另加 2.5%手续费。
- 按照航空公司托运行李指定重量为准, 超重自理。
- 如果本社不能控制之特殊情况: (如交通延误、天灾、战争、政变、天气恶劣、 台风影响、证件遗失、罢工等)须将行程更改或取消任何一项旅游项目或连接不 上下一班飞机航班, 而所引致额外支出或损失, 必须由顾客自行负责, 顾客不得 藉故反对或退出、要求退款或补偿未完成行程之费用

- 1. 每团出团人数 15 人以上: 当报名交款人数不足 15 人时, 旅行社有权利更改出发 日期或取消出团安排,由此而造成的损失和额外费用,本社不于承担;原已报名或交款 的旅客有权退出报名和得到全额退款。
- 2. 由于是团体,所有旅客务必要随团游览指定的购物站并参观至少1小时;没兴趣的 旅客可以抱着观光为主的心态并耐心等候。(如离团,当地旅行社有权收取相关费用)
- 3. 旅客旅途中购买的任何商品一概于本公司无关,旅客须自行负责一切相关事宜。
- 4. 本公司有权取消或任何旅客的报名, 理由包括团圆人数不足或航班取消或成不可抗 拒因素, 团圆已缴付的报名费将如数退还或用于其它以后的旅团, 但本公司将不承担旅 客自行购买内陆机票及其它相关的费用。

- Tour fare not including travel insurance. Customers are advisable to cover by travel insurance. (Due to weather or any other reason caused by human that results flight delayed happened, expenses will be responsible by your own; therefore, we encourage you to buy travel insurance for the trip to secure your benefits.)
- Balance of the tour fees should be paid before 3 weeks before departure
- Flight times and surcharges subject to changes by airlines.
- Payment by credit card will be subject to 2.5% bank charges.
- Itineraries may change due to unforeseen circumstances. Tour fees are subject to be changed without prior notice, according to the airline last minute change.
- Subject to the weight of checked baggage specified by the airline, exceeds weight will be responsible by themselves.
- Two passport-sized color photos are required for applying Visa. (depends on which destination country applied)
- Minimum success group are 15paxs adults and above: Agency has the rights to change travel date or any tours that are less than 15paxs.
- Due to this is a group tour, customers must stick with the tour in specific shopping stop at least 1hr; customers who are not interested please be patient to wait as a visitor.
- You will take the responsibility with any the Items that bought from your own during the trip. We will not responsibility with it.
- We have the right to cancel or any customer's registration, reason covered with not enough people sign up with the tour or flight canceled or any irresistible reasons. Full refund will be made or it can be use in any other tour package you wish to follow in future. We will not responsible for any domestic flight ticket that buys from your own or any related expenses.

★ 旅游团员被视为已阅读,理解并接受以上规则与条例。★

★Customers are deemed to have read, understood and accepted the terms and conditions★







